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a r m a n m e l i . i r

ژیرو مسافر  
لس آنجلس  اف سی می شود 

مهاجم میلان با امضای قراردادی تا دسامبر 
۲۰۲۵ به عنوان بازیکن آزاد راهی لس آنجلس 
اف سی شد. مهاجم سابق آرسنال و چلسی 
کره و با وجود پیشنهادهایی  پس از هفته ها مذا
از عربستان و اروپا، تصمیم گرفت با قراردادی 
( در  سه میلیون یورویی )۳. ۲ میلیون دلار
سال به لس آنجلس اف سی بپیوندد. به نوشته 
کرنت ژیروی ۳۷ ساله به دوست و هم تیمی  سا
که در  سابقش هوگو لوریس خواهد پیوست 
پنجره نقل و انتقالات زمستانی قبل راهی لیگ 
آمریکا شد. این دو با هم قهرمانی جام جهانی 
را به دست آورند. ژیرو تا به اینجای فصل در 
سری آ با میلان در ۳۰ بازی ۱۳ گل به ثمر رسانده 
و هشت پاس گل هم داده است و همچنان در 
فهرست دیدیه دشان برای حضور در یورو ۲۰۲۴ 
حضور دارد. ژیرو رکورد بیش ترین گل زده برای 
تیم ملی فرانسه )۵۷ گل در ۱۳۱ بازی ملی( را 
نیز داراست. او پس از شرکت در یورو ۲۰۲۴ در 
آلمان به لس آنجلس اف سی  ملحق خواهد 
شد. فابریتزیو رومانو نیز انتقال این بازیکن به 

لس آنجلس اف سی را تایید کرد. 

ویژه

گفتوگو

اسماعیل حلالی پیشکسوت پرسپولیس در 
خصوص وضعیت این تیم در رقابت های لیگ 

برتر و جام حذفی صحبت کرد. 
   درباره پیروزی تیم فوتبال پرسپولیس 

مقابل صنعت نفت آبادان چه نظری دارید؟
 پرسپولیس به خوبی این مسابقه را مدیریت 
کرد و با اینکه بازی در آبادان بود موفق شدند با 
حفظ آرامش این بازی را با برتری قاطع پشت سر 
بگذارند. نفت آبادان با شرایطی که در لیگ برتر 
دارد با تمام احترامی که برایشان قائل هستم، 
خ پوشان نبودند و  اما حریف بزرگی برای سر
پرسپولیس می توانست با نتیجه پرگل تری هم 
در این بازی به برتری برسد. خوشبختانه کادرفنی 
پرسپولیس با استفاده از تجربیاتی که داشته اند 
توانستند تیم را مدیریت کنند و با برنامه ریزی به 
مصاف حریفان بروند که خداراشکر تا به اینجا 

موفق بودند. 
 درباره دیدار آینده این تیم مقابل آلومینیوم 

در جام حذفی چه نظری دارید؟
 بازی سختی خواهیم داشت، اما باید در نظر 
داشته باشیم که پرسپولیس تیم بزرگی است 
و بیش از اینکه آلومینیوم باعث ترس ما شود، 
آن ها باید از رویارویی مقابل ما هراس داشته 
باشند. پرسپولیس در این بازی فرصت ریسک 
نخواهد داشت و با وجود اینکه چند بازیکن ما به 
دلایلی مصدوم و محروم هستند باید خلأ هایی 
که در ترکیب وجود دارد را پوشش دهیم. رفیعی 
عملکرد خوبی درون دروازه از خود نشان داده و 

خداراشکر می توان به وی اعتماد کرد. 
   و در مورد بازی سپاهان؟

 سپاهان تا به اینجای فصل آمار خوبی از 
خود نشان نداده، حتی مقابل ملوان در انزلی با 
اینکه بازی را بردند، اما به سختی موفق به انجام 
این کار شدند. نمی توان گفت سپاهان در این 
مقطع حریف دست و پا بسته ای است و نباید به 
هیچ عنوان این تیم را دست کم گرفت، زیرا برد 
مقابل این تیم قطعاً یک مانع بزرگ برای رسیدن 
به قهرمانی را از پیش روی ما بر خواهد داشت. 
دیدار پرسپولیس و سپاهان الکلاسیکوی فوتبال 
ایران است و همواره از جذابیت بالایی برخوردار 
بوده که ان شاءا... در پایان این بازی پیروزی 

سرخپوشان را جشن بگیریم. 

حلالی:
فرصت ریسک نداریم

کنش حسن یزدانی به حذف   وا
دیوید تیلور از المپیک 

ایسنا: دارنده مدال های طلای جهان و 
المپیک از حذف رقیب سنتی خود از المپیک 
ابراز ناراحتی کرد. دیوید تیلور چهره شاخص 
کشتی آمریکا و دارنده ۴ طلای جهان و المپیک 
که رقابت او با حسن یزدانی طی سال های اخیر 
طرفداران زیادی در ایران و جهان داشت، ۴ روز 
پیش در جریان مرحله نهایی انتخابی تیم ملی 
المپیک  در  حضور  برای  آمریکا  آزاد  کشتی 
کشتی گیر ۲۳  ناباورانه مقابل آرون بروکس 
ساله آمریکایی و دارنده مدال طلای امیدهای 
جهان ۲۰۲۳ دو مرتبه شکست خورد و حضور 
در المپیک پاریس را از دست داد. حذف تیلور 
از المپیک بازتاب زیادی داشت و بسیاری 
کنش حسن  از طرفداران کشتی در انتظار وا
یزدانی به حذف دیوید تیلور بودند. طبق 
از  که پس  اطلاعات خبرنگار ایسنا، یزدانی 
انجام عمل جراحی تمرینات خود را در جویبار 
پشت سر می گذارد تا به میادین بازگردد، از 
حذف دیوید تیلور ابراز ناراحتی کرده و گفته 
در  تیلور  با  دیگر  بار  داشتم  دوست  است: 
المپیک رقابت کنم. حضور کشتی گیرانی مثل 
تیلور و عبدالرشید سعدا... یف یا جردن باروز 
باعث افزایش هر چه بیشتر اعتبار کشتی در 
المپیک می شد. در نبود این نفرات زیبایی 
حال  در  می شود.  کمتر  المپیک  در  کشتی 
حاضر ملی پوش وزن ۸۶ کیلوگرم ایران انتخاب 
نشده و تعیین تکلیف این وزن به وضعیت 
مصدومیت یزدانی و تصمیم نهایی کادر فنی 

برای برگزاری مسابقه انتخابی دارد. 

منهایفوتبال

دیدگـاه

کوتاه
برابر  ۶ بر یک  با برتری  ایران  تیم ملی فوتسال   ایسنا: 
قرقیزستان جواز حضور در جام جهانی فوتسال ۲۰۲۴ را به 
دست آورد. تیم ملی فوتسال ایران در یک چهارم نهایی جام 
ملت های فوتسال آسیا به دیدار قرقیزستان رفت و با نتیجه ۶ 
بر یک به برتری رسید و جواز حضور در جام جهانی را به دست 
آورد. ایران در نیمه نهایی با برنده دیدار ازبکستان و ویتنام 
اپنی ها  روبه رو خواهد شد و با توجه به حذف زودهنگام ژ
شانس بسیار بالایی برای قهرمانی در قاره کهن را دارد. برتری 
قاطع برابر قرقیزستان/ فوتسال ایران مسافر جام جهانی 
شد چهار تیم راه یافته به دور نیمه نهایی، نماینده آسیا در 
جام جهانی فوتسال ۲۰۲۴ خواهند بود. ازبکستان قبلا به عنوان 
میزبان جواز حضور در جام جهانی را کسب کرده و تاجیکستان 
نیز با برتری برابر افغانستان به جام جهانی رسید و علاوه بر این 
دو تیم، ۳ تیم دیگر از آسیا به جام جهانی راه خواهند یافت. 
تیم ملی فوتسال ایران در دوره قبل این رقابت ها به دیدار 
نهایی راه یافته بود ولی با شکست برابر ژاپن در رده دوم قرار 

گرفت. 

بیــنالمــلل
 درخشش جود بلینگام در رئال  مادرید باعث شده است 
تا دورتموند نیز پول بیشتری از انتقال فوق ستاره اش به رئال به 
گر یک باشگاه باشد که از موفقیت های جود بلینگام  جیب بزند. ا
در رئال مادرید خوشحال می شود، بدون تردید آن باشگاه 
دورتموند خواهد بود. رئال مادرید ژوئن گذشته با دورتموند برای 
خرید این بازیکن توافق و ۱۰۳ میلیون یورو برایش پرداخت کرد 
و در کنارش متغیرهایی در قرارداد بلینگام گنجانده شده است 
که می توانند مبلغ این قرارداد را تا ۱۳۳ میلیون یورو نیز افزایش 
دهند. هر گل بلینگام و هر دستاورد جمعی و فردی او به سود 
دورتموند خواهد بود. ۲۱ گل ستاره جوان در تمامی رقابت ها 
باعث شده است دورتموند پول بیشتری از این انتقال به جیب 
بزند. بلینگام چهارمین بازیکن رئال پس از والورده، رودیگر و 
رودریگو است که بیش ترین دقایق را در زمین بوده است. ۳۱۹۰ 
دقیقه در ۳۶ بازی و ۲۱ گل زده باعث شده است جود بلینگام 
یکی از بهترین و موثرترین بازیکنان در بین پنج لیگ برتر اروپا 
باشد. اولین فصل بلینگام با پیراهن رئال مادرید، سود اضافی 
را برای باشگاه سابقش به جا می گذارد و این موضوع تنها به 

سال اول خلاصه می شود. بسیاری از 
باشگاه های بزرگ اروپایی، تابستان 
می خواستند  را  بلینگام   ۲۰۲۳
که او را  اما این رئال مادرید بود 
با قراردادی به ارزش ۱۰۳ میلیون 

که با تمام  یورو به دست آورد 
بندها به ۱۳۴ میلیون یورو 

بلینگام  عملکرد  می رسد. 
تا اینجا نشان می دهد 
که کاملا ارزش این مبلغ 
هنگفت را داشته است. 

رئال مادرید صدرنشین 
لیگا باید در دیدار بعدی در  لا

زمین رئال  سوسیداد به میدان برود. 
رئال در دیدار قبل برابر بارسلونا با نتیجه 

سه بر دو به پیروزی رسید تا اختلافش را با 
آبی اناری ها در صدر جدول لالیگا به یازده 

امتیاز افزایش دهد و به قهرمانی در 
لالیگا بسیار نزدیک شود. 

مرادی: هیچ گله ای از موسوی نداریم

جعفری: پیشنهاداتی دارم اما اولویت تیم شهر خودم است 

ایران قدرت خود را نشان داد

گفت:  والیبال  فدراسیون  نایب رئیس 
موسوی به من اعلام کرد در این مقطع به 
دلیل دوری از خانواده و یک مصدومیت 
شدید و کهنه پا، نیاز به درمان و استراحت 
باشد.  تیم ملی  کنار  در  نمی تواند  و  دارد 
وحید مرادی در مورد غیبت محمد موسوی 
در اردوی تیم ملی والیبال و لیگ ملت های 
چند  موسوی  با  من  داشت:  اظهار   ۲۰۲۴
جلسه صحبت کردم. او بازیکن غیرتمند و 
اثرگذاری است که رابطه خوبی با فدراسیون 
دارد. ما احترام زیادی برای او و همچنین امیر 
غفور قائل هستیم. نایب رئیس فدراسیون 
والیبال ادامه داد: موسوی به من اعلام 

کرد در این مقطع به دلیل دوری از خانواده 
و یک مصدومیت شدید و کهنه پا، نیاز به 
درمان و استراحت دارد و نمی تواند در کنار 
تیم ملی باشد. من از موسوی خواستم با 
، صحت کند و او موضوع را با سرمربی  پائز
ح کرد. پائز هم موافقت کرد که  تیم ملی مطر
موسوی در تیم ملی نباشد. برخوردها بسیار 
گله ای از موسوی  دوستانه بود و ما هیچ 
نداریم. مرادی به غیبت امیر غفور هم اشاره 
، بازیکنی دوست داشتنی و  کرد: امیر غفور
باشخصیت است. او عنوان کرد که ۲ سال 
پیش از تیم ملی خداحافظی کرده و زیبنده 
نیست که دوباره به تیم ملی برگردد. او برای 

تیم، آرزوی موفقیت کرد و به هیچ عنوان، 
مشکلی به وجود ندارد. مرادی در مورد قبول 
تیم ملی  و مدیریت  گروه  پست سرپرستی 
گفت: رئیس فدراسیون از من خواست در 
مقطع حساس کنونی به دلیل شرایط خاص، 
چند  در  بگیرم.  عهده  به  را  تیم  مدیریت 
ماه پیش رو، برنامه ریزی و اجرای دقیق 
آنها برای ما اهمیت زیادی دارد. من در 
بود.  تیم ملی خواهم  همه سفرها، همراه 
او در مورد حضور دوباره امیر خوش خبر 
 ، کرد: خوش خبر تیم ملی تصریح  کنار  در 
سرپرست اردو و معاون مدیر تیم است. او 
از نزدیک، همه کارهای تیم ملی را زیر نظر 

دارد و مدیریت می کند. حضور او در لیگ 
کنار تیم ملی، بستگی به نظر  ملت ها و در 
خود ایشان دارد. وحید مرادی در پایان در 
مورد انتخاب دبیر فدراسیون نیز توضیح 
انتخاب شده ولی  داد: دبیر فدراسیون، 
هنوز حکم رسمی به ایشان نداده ایم. او یک 
کاربلد است. به  شخصیت والیبالی ناب و 
گزارش تسنیم، لیگ ملت های ۲۰۲۴ از یکم 
خردادماه در کشورهای برزیل و ترکیه آغاز 
می شود که به عنوان آخرین مرحله صعود 
اهمیت  و  حساسیت  پاریس  المپیک  به 
کثر خود  این رقابت ها را در این سال به حدا

رسانده است. 

مرضیه جعفری سرمربی تیم فوتبال بانوان 
خاتون بم گفت: برای فصل جدید لیگ برتر 
فوتبال بانوان پیشنهاداتی به من شده اما 

اولویتم مربیگری تیم شهر خودم است.
   اولویت 

مرضیه جعفری سرمربی تیم فوتبال بانوان 
خاتون بم گفت: اولویت من تیم شهر خودم 
است و این تیم مثل بچه من است. البته به من 
از دو سه تیم پیشنهاد شده است، اما فعلا هنوز 

تیم شهرم اولویت من است. 
گردانش برای  وی درباره برنامه تمرینی شا
حضور در مسابقات جام باشگاه های آسیا 
باشگاه  مسئولان  با  است  قرار  کرد:  اظهار 
صحبت کنم تا شرایط و برنامه های تیم را برای 
شرکت در مسابقات جام باشگاه های آسیا 

بررسی کنیم.

   دهمین قهرمانی 
سرمربی تیم فوتبال خاتون بم درخصوص 
دهمین قهرمانی تیمش در لیگ برتر فوتبال 
بانوان اظهار کرد: من کاری به سایر تیم ها ندارم 
فقط هر جایی که بودم دلم می خواست تمام 
تلاشم را بکنم تا تیم به ایده آل ترین شرایط 
گردانم هم همه تلاش خودشان را  برسد و شا
کردند. همیشه از کودکی اول بودن برام مهم 
بود و خدا هم در این راه کمک مان کرده است 
بچه ها خواستند و تمام تلاش خود را کردند. وی 
به مربیگری خاص خودش اشاره و خاطرنشان 
کرد:  شاید شرایط مربیگری من خاص و سخت 
است و همیشه فوتبالیست ها به من می گویند 
ما حاضریم ده بازی انجام دهیم اما یک جلسه 
سر تمرین شما نباشیم، چون شرایط تمرین 

سخت است.

   اتحاد 
همدلی  و  اتحاد  به  همچنین  جعفری 
گردانش برای رسیدن به قهرمانی اشاره  شا
کرد و افزود: ما همیشه یک هدف داشتیم و آن 
هم خوشحال کردن مردم شهرمان بوده است 
و در این راه هم خدا خیلی به ما کمک کرده 
گردانم هم خیلی تلاش کرده اند و از  است و شا
جانشان گذشته اند و اتحاد و همدلی خیلی 
مهم بوده است. من همیشه بیرون از زمین 
خیلی رفیق هستم اما داخل زمین شرایط فرق 
گردانم واقعا با جان و دل برای من بازی  دارد و شا

کرده اند و حرف گوش کن بوده اند.
   شرایط 

وی در ادامه به شرایط سخت تیمش در نیم 
کید کرد و افزود: شرایط  فصل دوم لیگ برتر تا
خیلی سخت بود ما با از دست دادن ملیکا 

محمدی از لحاظ روحی روانی و فنی خیلی 
ضربه خوردیم اما همه خواستند و با هم صحبت 
کردیم که یک هدف داریم و آنچه اول فصل همه 
خواستند. مربی خاص فوتبال بانوان درخصوص 
حس کسب دهمین قهرمانی لیگ برتر فوتبال 
بانوان اظهار کرد: قهرمانی تیم ما در لیگ برتر 
دو حس خوشایند و ناخوشایند داشت حس 
ناخوشایندش به دلیل نبودن ملیکا محمدی بود 
لحظه قهرمانی نبود میلکا و دو بازیکن مصدوم تیم 
خیلی شرایط را برای من سخت می کرد از طرفی 
شرایط خیلی خوشایندی که ما توانسته ایم به 
هدف و قولی که داده بودیم برسیم و مردم شهر 
خوشحال شوند. وی در پایان درخصوص دو 
بازیکن مصدوم تیمش گفت: دو بازیکن مصدوم 
دیگر روند درمانی را طی می کنند و هنوز مشخص 

نیست به جام باشگاه های آسیا برسند.

دنبال  به  آسیا  فوتبال  کنفدراسیون 
برتری مقتدرانه تیم ملی فوتسال ایران برابر 
قرقیزستان به تمجید از عملکرد ملی پوشان 
، در یکی  کشورمان پرداخت.  به گزارش مهر
نهایی  چهارم  یک  مرحله  دیدارهای  از 
رقابت های جام ملت های ۲۰۲۴ فوتسال آسیا 
روز چهارشنبه از ساعت ۱۲: ۳۰ تیم های ملی 
ایران و قرقیزستان به مصاف هم رفتند که این 
دیدار با برتری ۶ بر یک ایران به پایان رسید 
تا ملی پوشان کشورمان با اقتدار راهی نیمه 

نهایی شوند و جواز صعود به جام جهانی ۲۰۲۴ 
ازبکستان را هم کسب کنند.  کنفدراسیون 
فوتبال آسیا در گزارشی با عنوان »ایران قدرت 
گردان  خود را نشان داد« به تمجید از شا
وحید شمسایی در این دیدار پرداخت و 
نوشت: این برد به این معنی بود که قهرمان 
۱۲ دوره این مسابقات جواز صعود به جام 

به جام جهانی را کسب کرد و روز جمعه باید 
با برنده دیدار ازبکستان و ویتنام در مرحله 
نیمه نهایی دیدار کند.  AFC در ادامه گزارش 
نوشت: در همین حال، جمهوری قرقیزستان 
باید منتظر نتیجه آخرین دیدار مرحله یک 
چهارم نهایی بین ازبکستان و ویتنام باشد 
تا بداند که آیا مبارزات آنها به پایان رسیده 

است یا اینکه روز جمعه در دیدار پلی آف 
بازی خواهند کرد.  لازم به ذکر است از آنجا که 
ازبکستان به عنوان میزبان جام جهانی ۲۰۲۴ 
جواز حضور در این مسابقات را به صورت 
پیش فرض کسب کرده است در صورتی که 
این تیم بتواند در آخرین دیدار مرحله یک 
چهارم نهایی از سد ویتنام عبور کند تیم های 
بازنده مرحله یک چهارم نهایی در دیدارهای 
پلی آف به مصاف هم می روند تا سهمیه 

چهارم آسیا مشخص شود.

بازی در تبریز برای هر تیمی سخت است 

تیم استقلال مقابل شمس آذر در هفته بیست وچهارم لیگ 
برتر فوتبال، به برتری رسید. به نظرم توان آبی پوشان قطعاً بیشتر 
از این هاست و به نظرم ۷۰ دقیقه اول که توپ و میدان دست 
کیفیت ترین بازی این تیم در لیگ امسال را شاهد  استقلال بود با
گر کمی بازی ادامه دار می شد احتمال  بودیم، اما ۲۰ دقیقه آخر ا
اینکه برد را با شکست عوض می کردیم زیاد بود. جلالی به یک 
استاد پاس گل در استقلال تبدیل شده. باید این اشتباهات 
را کنار بگذاریم. شمس آذر تیمی جوان با تفکرات به  روز است 
و برای اینکه در اولین حضور خود در لیگ برتر آمار خوبی به جا 
کثر تیم ها را به چالش خواهند کشید. خوشحالم  بگذارند قطعاً ا
که ۳ امتیاز این بازی را کسب کردیم و امیدوارم که در ادامه 
مصدومان تیم از جمله یامگا به میدان برگردند و نکونام دستش 
برای انتخاب ترکیب باز شود. به کادرفنی نیز تبریک می گویم که 
با تمام محدودیت هایی که ایجاد شده، با قدرت رقابت ها را با 
کتور  پیروزی پشت سر می گذارند. تیم فوتبال هفته آینده مقابل ترا
به میدان می رود. بازی در تبریز شرایط را برای هر تیمی سخت 
کتور با وجود اینکه سرمربی خود را از دست داده،  خواهد کرد. ترا
اما بازیکنان با تجربه ای دارد و این توانایی را دارند که بازی را حتی 
کتور  بدون مربی مدیریت کنند. محمد نصرتی که به طور موقت ترا
را هدایت می کند در گذشته هم تجربه این کار را داشته است. 
بازیکنان استقلال همگی از قدرت ذهنی بالایی برخوردار هستند 
گر اشتباهات بازی مقابل شمس آذر را تکرار نکنند مقابل  و قطعاً ا
کتور نیز پیروز میدان خواهند بود. در خصوص انتقال مالکیت  ترا
باشگاه استقلال به هلدینگ خلیج فارس، باید بگویم این کار باید 
کنون به سرانجام  خیلی قبل تر اتفاق می افتاد، اما به هر حال ا
کثر هواداران از این موضوع  رسیده و مطمئناً نه تنها من بلکه ا
خوشحال هستند. امیدوارم در راستای این اتفاق مشکلات مالی، 
مجوز حرفه ای و مطالبات بسیاری از پیشکسوتان و بازیکنان 
سابق استقلال حل شود و از همه مهم تر تجهیزات و زمین چمن 
در خور شان باشگاه استقلال تهیه شود تا به این صورت بازیکنان 
مشکلی در تمرینات نداشته باشند و عرصه برای ورود بازیکنان 
درجه یک خارجی باز شود. از زحمات کادرفنی و بازیکنان استقلال 
تا به اینجا تشکر می کنم و امیدوارم که با همین فرمان پیش بروند 
و درخواستی که از مدیریت باشگاه دارم این است که مطالبات 
بازیکنان را به موقع پرداخت کنند و برای هر ۶ بازی که در ادامه 
لیگ می تواند سرنوشت قهرمانی استقلال را مشخص کند یک 
پاداش ویژه برای بازیکنان و کادرفنی در نظر بگیرند تا به این شکل 

روحیه و انگیزه آنان بالا برود. 

صادقورمزیار
کارشناسفوتبال

آرمان ملی: روز گذشته رسما مالکیت دو باشگاه پرسپولیس 
گذار شد. و استقلال به صورت رسمی به بخش خصوصی وا

   برگزاری مراسم 
گذاری باشگاه های پرسپولیس و استقلال به بخش  مراسم وا
خصوصی دیروز )چهارشنبه ۵ اردیبهشت ۱۴۰۳( با حضور 
کیومرث هاشمی وزیر ورزش و جوانان و احسان خاندوزی 
وزیر امور اقتصاد و دارایی برگزار شد. در این مراسم علاوه بر رضا 
درویش و علی خطیر مدیران دو باشگاه پرسپولیس و استقلال، 
مسئولان فدراسیون فوتبال حضور داشتند. بر این اساس 
۸۵ درصد از سهام باشگاه استقلال از سوی شرکت صنایع 
پتروشیمی خلیج فارس، شرکت های تابعه آن شامل پتروشیمی 
بندر امام، پتروشیمی بوعلی سینا، پتروشیمی شهید تندگویان، 
گذار  پتروشیمی پارس و شرکت صنایع پتروشیمی خلیج فارس وا
شد و همین مقدار از سهام باشگاه پرسپولیس نیز به بانک های 
شهر )۳۰ درصد(، ملت )۲۰ درصد(، تجارت )۲۰ درصد(، صادرات 
)۵ درصد(، رفاه )۵ درصد( و اقتصاد نوین )۵ درصد( انتقال پیدا 
گذار  کرد. ۱۰ درصد سهام دو باشگاه نیز پیش تر به هواداران وا
شده بود. طبق اعلام وزیر ورزش قرار است ۵ درصد باقی مانده 

گذار شود.  سهام دو باشگاه نیز به زودی به پیشکسوتان وا
   صحبت وزیر

گذاری مالکیت باشگاه های  کیومرث هاشمی در مراسم وا
استقلال و پرسپولیس اظهار داشت: ۳۵ سال است که سابقه 
حضور در ورزش دارم و به نظرم امروز، بهترین روز و نقطه عطفی 
در تاریخ ورزش کشور است. استقلال و پرسپولیس مورد توجه 
افکار عمومی هستند. مردم با خوشحالی سرخابی ها شاد 
می شوند و ناراحتی دو تیم باعث ناراحتی مردم است. استقلال 

و پرسپولیس یکی از ظرفیت های مردمی کشور است. 
   استقلال

گذاری دو باشگاه  علی خطیر پس از برگزاری مراسم وا

استقلال و پرسپولیس گفت: من قبل از همه تبریک می گویم 
این اتفاق میمون را به همه هواداران خوب استقلال، مطمئناً 
تاریخ ۵ اردیبهشت ۱۴۰۳ در حافظه همه هواداران استقلال 
به عنوان یک روز بزرگ باقی می ماند. من می توانم به جرأت 
بگویم که امروز بزرگ ترین اتفاق برای باشگاه استقلال بعد از 
قهرمانی آسیا در سال ۹۰ رقم خورد، بزرگ ترین اتفاق بعد از 
، معاون اول  انقلاب. من از بدنه دولت، شخص رئیس جمهور
ایشان و وزرای ورزش و اقتصاد تشکر می کنم که توانستند بعد از 
این همه مشکلاتی که این دو باشگاه داشتند، این اتفاق خوب 
را رقم بزنند. وی ادامه داد: همین طور از آقای علی عسگری 
مدیرعامل هلدینگ خلیج فارس تشکر می کنم که پیشنهاد 
خرید باشگاه استقلال را خودشان و مجموعه های زیرمجموعه 

دادند و امروز این قرارداد نهایی شد. 
   پرسپولیس

گذاری استقلال و پرسپولیس گفت:  رضا درویش درباره وا
امروز یک کار نشدنی و غیرممکن، ممکن شد. از سال ۶۴ و 
نزدیک به ۴۰ سال است سابقه همکاری با پرسپولیس را دارم و 
گذار می شود. خدا را شکر کار  از آن روز تا الان شنیده بودم که وا
گذاری نشان دهنده اراده  بسیار بسیار بزرگی انجام شد؛ این وا
همت مسئولان بود و زحمات طاقت فرسایی کشیده شد؛ هم 
وزارت ورزش و هم وزارت اقتصاد و دارایی. وی ادامه داد: جا 
دارد از آقای قربان زاده )رئیس سابق سازمان خصوصی سازی( 
تشکر کنم که امروز نبود ولی در گذشته زحمات بسیار زیادی 
کشید. آن زمان گفتم کار بسیار بزرگی است. تا الان دغدغه ما 
گذاری این دغدغه  مجوز حرفه ای بود و خدا را شکر با این وا
برطرف می شود. یکی از ارکان کسب مجوز حرفه ای رفع مشکل 
مالی بود که یقیناً با آمدن کنسرسیوم بانکی این مشکل برطرف 
می شود و باشگاه باید در پی این باشد که چطور سطح تیم را 

ارتقا دهد و به قهرمانی آسیا فکر کند. 

   انتخاب مدیران 
محمد شروین اسبقیان، معاون قهرمانی ورزش و جوانان 
گذاری مالکیت استقلال و  در حاشیه نشست در آیین وا
و  پرسپولیس  کرد:  بیان  خصوصی  بخش  به  پرسپولیس 
گذار شدند و تکلیف هیات مدیره را شرکت ها  استقلال وا

مشخص می کنند. 
وزارت ورزش نیز بر روند اداره باشگاه ها نظارت و آنها را 
حمایت می کند. او در مورد تعیین مدیرعامل دو باشگاه 
سرخابی گفت: زمانی که هیات مدیره دو باشگاه تعیین شد، 
مدیرعامل ها را مشخص می کنند و وزارت ورزش دیگر نقشی 
ندارد. وزارت ورزش به لحاظ صلاحیت فردی نظارت می کند و 

انتخاب مدیرعامل ها در اختیار باشگاه ها است. 
اسبقیان در پاسخ به این پرسش که گفته شده است بعد 
از پایان فصل، مالکان اصلی تغییرات عمده ای در بحث 
هیات مدیره ندارند، آیا چنین چیزی را تایید می کنید؟ تصریح 
گر صحبتی شده  کرد: این را باید از صاحبان جدید بپرسید و ا

من در جریان نیستم. 
   نظر خصوصی سازی 

ابراهیم بازیان سرپرست سازمان خصوصی سازی در آیین 
گذاری مالکیت استقلال و پرسپولیس به بخش خصوصی  وا
گذاری استقلال و  اظهار کرد: روز پنجم اردیبهشت، روز وا
پرسپولیس به عنوان یک روز تاریخی ثبت می شود. وی افزود: 
این رخداد با همت، تلاش و مدیریت جهادی همه ارکان 
ذی مدخل در موضوع مردمی سازی بخشی از اقتصاد دولتی 
در ایران پیرو تلاش های صورت گرفته در بیش از دو دهه از 
گذاری این دو باشگاه عظیم القدر انجام  تاریخ تصویب وا
گذاری به ایستگاه آخر رسید و به طور  می شود. نهایتا قطار وا
گذاری این دو باشگاه از دولت به بخش  رسمی و نمادین وا

خصوصی انجام می شود. 

میکنند؟ مدیرانسرخابیهاتغییر

استقلال و پرسپولیس سهامدار خود را شناختند استقلال و پرسپولیس سهامدار خود را شناختند 

تمجید ای اف سی از فوتسالیست های تیم ملی


